
 

   

 

 

 

 

Govor predsednice Republike Slovenije Nataše Pirc Musar na sprejemu 

za slovensko moško rokometno reprezentanco in Slovence, živeče v 

Berlinu 

 

Berlin, 15. januar 2024 

 

 

 

Velja govorjena beseda. 

 

 

 

Dragi slovenski rokometaši in strokovni štab, 

Cenjenje rojakinje in rojaki, 

Spoštovana državna sekretarka, 

Spoštovana veleposlanica z ekipo, 

 

Veseli me, da smo se danes zbrali tukaj v Berlinu, da lahko izrazim svojo podporo 

našim nepopustljivim rokometašem ter se zahvalim vsem Slovenkam in Slovencem, 

ki živite in delujete v tem živahnem mestu. 

  

Letos smo priča izjemnemu športnemu letu, ki ga bo gostila Evropa in med bolj 

izpostavljenimi državami je prav Nemčija. Naša prijateljska država bo v tem letu 

resnično dežela športa. Poleg moškega evropskega prvenstva v rokometu bo v juniju 

gostila tudi moško evropsko prvenstvo v nogometu. Verjamem, da bodo naši fantje 

tako v rokometu kot nogometu na igrišču pustili srce in nas navdušili s svojo 

predanostjo ter borbenostjo. Tako kot bom jutri stiskala pesti za rokometaše, verjetno 

veste, da sem bila do poškodbe tudi sama rokometašica in mi je ta šport zelo ljub, 

bom 20. junija v Münchnu navijala tudi za naše nogometaše. 

 



 

Poleg tega bodo v Parizu potekale tudi poletne olimpijske igre, kar še dodatno 

poudarja, da bo leto 2024 resnično leto športa. Naši vrhunski športniki bodo tam 

ponosno zastopali barve Slovenije in se pomerili z najboljšimi na svetu. Verjamem, da 

bomo skupaj z njimi dihali in glasno navijali Slovenke in Slovenci po vsem svetu, tudi 

tisti, ki ste svojo priložnost našli tukaj, v Berlinu oziroma v Nemčiji. 

 

Ob tej priložnosti bi se vam rada posebej zahvalila. Ste naši ambasadorji v tujini, nosilci 

naše kulture, jezika in vrednot. Vaša predanost ter ponos do domovine sta izjemno 

pomembni, saj predstavljate most med Slovenijo in Nemčijo ter ostalim svetom.  

 

Vaša prisotnost danes še dodatno krepi našo povezanost in solidarnost ter kaže, kako 

močno lahko skupnost poveže ljudi, tudi ko smo fizično ločeni od domače grude. 

Zahvaljujem se vam za vaš trud pri ohranjanju slovenske identitete v tujini ter za 

zastopanje Slovenije, kar vedno počnete s ponosom in dostojanstvom. 

 

Pomembno pa je tudi gospodarsko sodelovanje med državama. Nemčija je naša 

najpomembnejša gospodarska partnerica in skozi trdno povezovanje naših 

gospodarskih subjektov ter izmenjavo znanja in izkušenj gradimo še tesnejše vezi med 

našima državama. To sodelovanje krepi našo gospodarsko rast in pripomore k utrditvi 

prijateljskih odnosov. Ena takšnih priložnosti bo že jutrišnji poslovni forum, ki se ga 

bom z zanimanjem udeležila in prisluhnila gospodarstvenikom iz obeh držav. 

 

Hvala celotni ekipi slovenskega veleposlaništva v Berlinu, na čelu z veleposlanico Ano 

Polak Petrič za odlično organizacijo dogodkov danes in jutri, Rokometni zvezi 

Slovenije za neprestan trud in predanost razvoju rokometa v naši državi ter 

Gospodarski zbornici Slovenije za prizadevno delo pri spodbujanju gospodarskega 

sodelovanja med Slovenijo in Nemčijo. 

 

Slovenija je geografsko morda majhna država, a smo veliki v srcu, še posebej, ko gre 

za šport. Verjamem, da bomo skupaj še naprej dosegali velike uspehe tako na 

športnem kot tudi gospodarskem področju. Hvala vam, da ste danes tukaj, fantje, vam 

pa jutri želim uspešen boj z Norvežani ter seveda zmago! V torek imam prost dan, 

tako da mi ni treba hraniti glasu in bom vsekakor navijala »na polno«. 

 



 

Hvala in srečno. 

 

 


